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Tjeerd Blacquière 
 
Herhaaldelijk hoor ik de goedbedoelde klacht vanuit imkershoek: ‘we horen zo weinig van de 
Ambrosiushoeve, PPO Bijen, bijen@wur......’ Tjaa.......hoe komt dat? 
 
Eerste gedachte: imkers zijn oud en vaak doof, dus ze horen helemaal niet zo veel, dus ook 
van ons niet. Maar dat zal het niet zijn, ze horen vooral zo weinig van ons. Wat moet er dan 
MEER gehoord worden van ons? Welk verhaal: Alibaba (veertig (!!!) rovers), Negertjes (tien 
kleine, tenminste in het begin), Musketiers (slechts drie). Gaat het om de hoeveelheid herrie 
(veertig holle vaten, lege blikken), om het gehuil en gekreun (alweer een negertje dood, ach 
wee) of gewoon (nou ja gewoon) af en toe eens een degelijk stoer verhaal, dat ergens over 
gaat? 
 
Drie musketiers 
Wij kiezen zowel bewust als noodgedwongen voor het laatste: af en toe een stevig verhaal. 
Wij zouden ook best een paar musketiers meer willen, en daar doen we aan wat we kunnen.  
 
U gaat nog minder horen 
Het is het plan van de NBV om vanaf halverwege volgend jaar zelf voor de voorlichting en 
beantwoording van vragen van imkers te gaan zorgen. Dat omdat de minister niet gevoelig is 
gebleken voor het advies van bijen@wur en de imkerverenigingen om scholing en 
voorlichting te versterken. Dat betekent ook dat wij nog iets minder vaak uw telefoontjes 
kunnen beantwoorden. Dat kan helaas niet anders, maar hindert niks, u heeft dan weldra uw 
eigen voorlichter. 
 
U hoort minder, tenzij: 
u voortaan allemaal op komt dagen als wij eens een lezing houden. Nu geven wij nog 
herhaaldelijk een presentatie voor een halve man en een paardenkop......Dat kan niet uit, en 
het geeft ook niet het gevoel dat u MEER zou willen horen. 
 
 
 
 
 


